
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 25 november 2024
Plats: klubbhuset, la Marquesa.
Närvarande: Leif Dahlstrand (LD), Ingrid Ek (IE), (på länk),
Ingrid Elofsson Svensson (IES) (på länk), Lars Garneij (LG),
Bente Hansen (BH) Lennart Leiris (LL), Bertil Övgård (BÖ)

Mötets öppnande
BÖ öppnade mötet.

Föregående protokoll
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

Ekonomi
IES presenterade det ekonomiska läget.
LD tar fram sammanställning/excel-fil som redovisar antalet resterande
vinflaskor/priser.

Tävlingar
LL tar fram statistik på antal tävlande månad för månad.
Tävlingsprogrammet för våren läggs ut på GIT denna vecka.

Lunchen
Happy hour på Sabores gäller nu både för vin och öl efter golfen.
Jultallrik kommer att serveras som förrätt den 23 december.

Medlemmar
F n 278 st. Det kommer in allt fler förfrågningar om medlemskap.

Sponsring
LD har läget under kontroll.
Nästa tävling med sponsor blir den 27 januari.



Hemsidan och Facebooksidan
LG har haft möte med Holger Dieckhoff och Besse Vaseghi angående
förbättringar av hemsidan.
LG, Barbro Garneij och Karin Övgård har fått en genomgång av Holger Dieckhoff
och kommer hädanefter att jobba med uppdateringar. BÖ deltog också vid
mötena.
Holger har fortfarande det tekniska ansvaret.
Poängterades vikten av kontinuerlig uppdatering, att inaktuella händelser tas
bort och att vi lämnar feedback till LG.

Övriga frågor
Diskussion fördes ang kostnader för underhållning/musik på årsfesten den 29
mars. Beslöts en budget upp till 300 e för detta.
Beslöts att ta fram flyers/visitkort likt tidigare att läggas ut hos sponsorer m fl.
BÖ tar på sig detta och LD ser till att sponsorerna får.
BH ansvarar för viner till priser under julhelgen då BÖ är frånvarande.

Nästa möte
Måndag 20 januari efter golf och mat.

Avslutning
Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Ingrid Ek Bertil Övgård
Sekreterare Ordförande




